
Санда Рашковић Ивић: Било би добро да жена буде председница Србије, али би јој пребројавали крвна зрнца
среда, 14 април 2021 21:45

Потпредседница Народне странке Санда Рашковић Ивић изјавила је данас да би било
добро да жена буде председница Србије, али да би требало бити реалан и погледати
шта би се жени која би се кандидовала, нарочито испред опозиције, догодило.

  

  

„Десио би јој се топли зец, десило би јој се то да јој пребројавају крвна зрнца и да
брутално и вулгарно анализирају њене брачне везе, њену младост и њену децу. Оно што
би ми требало да радимо јесте да навикавамо младе генерације да и за жене ваља
гласати“, рекла је Санда Рашковић Ивић за Неwсмаx Адриа, саопштила је Народна
странка.

  

На питање да ли би се кандидовала, Санда Рашковић Ивић је одговорила да је
„почаствована том идејом“, али да је уверена да у Србији има још „много паметних,
храбрих и млађих жена од ње које би за ту трку можда и биле боље“.
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Неwсмаx Адриа наводи да се „спекулише да би кандидаткиње“ за председницу Србије
могле да буду потпредседница Странке слободе и правде Мариника Тепић, министарка
енергетике Зорана Михајловић и потпредседница Народне странке Санда Рашковић
Ивић.

  

(Данас)
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